
 P R O T O K Ó Ł  Nr XV / 2008 
 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 kwietnia 2008 roku  o godz. 9 ºº             
w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w Działoszycach. 
 
Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 
2. Pani Krystyna Ciszek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy 
3. Krystyna Konderak – Skarbnik Miasta i Gminy 
4. Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 
5. Barbara Wojewoda – kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej 
6. Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

 
 

           oraz przewodniczący jednostek pomocniczych , których lista obecności   
            stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
PORZĄDEK OBRAD SESJI: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.  

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Ocena sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2007 rok: 

a)  przedstawienie przez Skarbnika  opinii składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu gminy za 2007 rok 

b)  przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach , 

c) dyskusja, 
d)  podjęcie uchwały . 
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6. Projekt uchwały w sprawie sprostowania uchwały Nr XIV/69/2008 w sprawie   
uchwalenia budżetu miasta i gminy Działoszyce na 2008 rok, 
      

     a) dyskusja, 
   b) podjęcie uchwały.  

 
7. Informacja z realizacji “ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
   Problemów Alkoholowych “ za 2007 rok, 

a) dyskusja                                                                                                                      
b) przyjęcie informacji . 

 

 

 
8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                    
   i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , 

      a) dyskusja, 

    b) podjęcie uchwały. 

 

9. Informacja z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2007 rok , 

     a) dyskusja , 

     b) przyjęcie informacji . 
 

 
10. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat pobieranych przez 
firmy świadczące usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 
 a) dyskusja, 
 b) podjęcie uchwały.  

 
11.Projekt uchwały w sprawie ustalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Działoszyce z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały.  
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12. Interpelacje i zapytania. 
 
13.  Odpowiedzi na zapytania. 
 
14.  Sprawy różne. 
 
15. Zakończenie obrad sesji  
 
 
 
Do pkt  1-go   
 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9 – tej . 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej dokonał  Przewodniczący Rady  Pan Zygmunt 
Saracki i  powitał biorących w niej udział . Stwierdził, że w sesji bierze udział 14 
radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał                     
i wniosków .  
 
 
 
  Do pkt  2-go 
 
Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek 
obrad sesji  i zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

Przewodniczący wprowadza dodatkowy punkt jako 12 pod obrady sesji w 
sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej oraz plan 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 r. 
 

W związku z brakiem dalszych uwag  Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał pod głosowanie wprowadzenie pod obrady sesji punktu 12. W wyniku 
głosowania punkt 12 został przyjęty większością głosów  - „za” – 12, „przeciw” – 
0 , „wstrzymał się od głosu” - 2 . Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy 
porządek obrad sesji,  który  został przyjęty większością głosów  /„za” – 12, 
„przeciw”- 0 , „wstrzymał się od głosu” – 2 / i przystąpił do następnego punktu 
porządku obrad. 
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Uchwalony porządek obrad sesji : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.  

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Ocena sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2007 rok: 

a) przedstawienie przez Skarbnika  opinii składu orzekającego Regionalnej    
 Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z 
 wykonania budżetu gminy za 2007 rok 
b) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
 Miejskiej wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
 Miasta i Gminy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
 Kielcach , 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały . 
 

6. Projekt uchwały w sprawie sprostowania uchwały Nr XIV/69/2008 w sprawie   
uchwalenia budżetu miasta i gminy Działoszyce na 2008 rok, 
      

a) dyskusja, 
   b) podjęcie uchwały.  

 
7. Informacja z realizacji “ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
   Problemów Alkoholowych “ za 2007 rok, 

a) dyskusja .                                                                                                                     
b) przyjęcie informacji . 

 
8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                    
   i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , 
      a) dyskusja, 

    b) podjęcie uchwały. 
 

9. Informacja z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2007 rok , 
a) dyskusja , 

     b) przyjęcie informacji . 
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10. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat pobieranych 
przez firmy świadczące usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 
 a) dyskusja, 
 b) podjęcie uchwały.  
 

11.Projekt uchwały w sprawie ustalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Działoszyce z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
 

a) dyskusja, 
b  )podjęcie uchwały.  
 

12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej oraz planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok 
 

a) dyskusja, 
b  )podjęcie uchwały.  

 
13. Interpelacje i zapytania. 
 
14.  Odpowiedzi na zapytania. 
 
15.  Sprawy różne. 
 
16. Zakończenie obrad sesji  
 
 
Do pkt  3-go   
 
 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z 
ostatniej sesji. Poinformował również radnych, że protokół jest zawsze do wglądu 
i można na piśmie wnieść jakiekolwiek zastrzeżenia przed obradami sesji. W 
czasie obrad sesji nie ma już takiej możliwości. Do Przewodniczącego wpłynęło 
pismo od Radnego Pana Jarosława Wojtala, które za chwilę odczyta, ale niech 
sami radni stwierdzą czy są to uwagi czy wnioski. Tu Przewodniczący przytacza 
treść pisma. Poddaje pod głosowanie, kto jest za przyjęciem uwag Pana Jarosława 
Wojtala. W wyniku głosowania „za” – 2, „przeciw” – 10, ”wstrzymał się od 
głosu” – 2. Przewodniczący stwierdza, że w wyniku głosowania uwagi Pana 
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Jarosława Wojtala zostały odrzucone większością głosów. Następnie poddał pod 
głosowanie protokół z ostatniej sesji. 
 W wyniku głosowania protokół z  ostatniej sesji został przyjęty większością 
głosów – „za” – 12,  „przeciw”- 2 ,  „wstrzymał się od głosu” – 0 . 
 
 
 
Do pkt  4-go   
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny . 
 
W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił            
i omówił. 
Poinformował również ,że decyzją Pana Marszałka Województwa otrzymaliśmy 
dodatkowe środki na budowę sali gimnastycznej w kwocie ponad 600 tys. zł. na 
cały etap realizacji oprócz  środków pochodzących z programu regionalnego 
województwa świętokrzyskiego. 
Nabiera tempa pisanie wniosków , przygotowanie dokumentów odnośnie tych 
projektów , które przez Radę zostały uchwalone do realizacji. Z doniesień 
medialnych wynika , że w Polsce nie wykorzystano ani jednego euro za okres 
2007 – 2013 – tak jest i również w Działoszycach. 
Tradycyjnie jak każdego roku od 5 maja Burmistrz będzie się spotykał w terenie 
z radnymi i sołtysami ,aby przyjąć pewien zakres prac remontowych i bieżących i 
harmonogram ich realizacji. Zwraca się również do radnych w sprawie zajęcia 
stanowiska , które poruszy w sprawach różnych, dotyczącego modernizacji drogi 
do Zagórza, która przebiega w części  po terenie gminy Michałów i jest  drogą 
tłuczniową. Gmina Michałów zajęła stanowisko ,że jeśli nasza gmina dołoży się 
do tego remontu to taka realizacja mogłaby dojść do skutku. Dlatego będę prosił 
o wyrażenie zgody Rady upoważniającej go do prowadzenia rozmów i spisania 
stosownego porozumienia, które stanie się w przyszłości przedmiotem obrad  
Rady. 
Druga sprawa dotyczy odwodnienia drogi powiatowej na wysokości przystanku 
PKS  w Dzierążni .Odbyliśmy spotkanie z Zarządem Dróg Powiatowych. 
Starosta  zwrócił się do nas z propozycją partycypacji w wykonaniu tych prac. 
Burmistrz  zwraca się o zajęcie stanowiska przez radnych w tej sprawie tj. czy 
dadzą Burmistrzowi upoważnienie do prowadzenia takich rozmów. 
 
Pan Przewodniczący podziękował Panu Burmistrzowi za wypowiedź i przystąpił 
do następnego punktu obrad sesji . 
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Do pkt  5-go 
 
Ocena sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2007 rok. 
Pani Krystyna Konderak - Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła opinię składu 
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2007 rok. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Stanisław Grelewicz przedstawił 
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy wraz 
z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
Radny Pan Jarosław Wojtal –   w 2010 roku Unia zmusi nas aby każdy gospodarz 
miał szambo a na razie gmina nie robi nic, aby to wszystko było. Z Unii są 
potężne pieniądze i żeby te pieniądze wykorzystać na przydomowe szamba 
ekologiczne tak jak to robią inni – m.in.  gmina Pińczów, gmina Słaboszów.  
Ma również zastrzeżenie –  do pkt. b - Skutki udzielonych przez gminę ulg 
odroczeń, umorzeń – a mianowicie na kwotę 57 tys 353, 50 zł. wykazane jest 
tylko 12 tys 137 zł. Pyta gdzie się podziało 45 tys 216 zł.  
Radny Pan Stanisław Woźniak – zwraca się do Pana Wojtala twierdząc , że nie 
jest on zorientowany w sytuacji szamb, gdyż w tej sprawie odbywały się 
spotkania w gminie i wpłacono już pieniądze na dokumentacje przydomowych 
oczyszczalni ścieków. 
Radny Pan Tomasz Chudzia – odnośnie środków transportu i ściągalności za nie 
jak również o umorzeniach. Szacuje się to na wysokości ok. 50 %  a jednak jest 
grupa ludzi , która płaci a reszta płacenia unika. 
 
 
 
PRZERWA  
 
Odpowiedzi udziela Krystyna Konderak – Skarbnik Miasta i Gminy 
- w sprawie wątpliwości Pana Wojtala – tłumaczy ,że kwota o którą pyta radny 
nie jest rozbita w sprawozdaniu a w załącznikach i wszystko odbyło się zgodnie z 
uchwałą Rady. 
Radny Pan Jarosław Wojtal – dziękuje za wyjaśnienie. 
Prosi również o zaprotokołowanie słów Burmistrza ,że „nie mam kultury i 
zachowuję się chamsko na sesji”. 
Pan Przewodniczący – a takie stwierdzenie padło ? 
Radny Pan Jarosław Wojtal – tak padło. 
Burmistrz Miasta i Gminy – zasada jest taka ,że jeśli Pani Skarbnik wyjaśnia 
istotne rzeczy a padło tu ciężkie oskarżenie , a w tych wyjaśnieniach  przeszkadza 
Radny , czyżby chciał aby Pani Skarbnik się w czymś pomyliła. Powiedziałem 
tutaj  „proszę się zachowywać kulturalnie” i proszę to zapisać. 
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Radny Pan Stanisław Grelewicz – nie słyszałem słów , które wypowiedział 
Burmistrz ale tutaj rzucono oskarżenie i czy teraz tu nie należy się po 
wyjaśnieniach powiedzieć słowo : przepraszam. 
Na zamieszanie , które zapanowało na sali reagują sołtysi , którzy twierdzą ,że   
nie będą uczestniczyć w sesjach, gdy będzie panowała taka atmosfera ponieważ 
mają istotne sprawy dotyczące swoich sołectw a ciągle są na sali osoby 
wprowadzające taką atmosferę. 
 
W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
Saracki odczytał  projekt uchwały i poddał go pod głosowanie .W wyniku 
głosowania  uchwała została przyjęta większością głosów  / „za” – 12,  „przeciw” 
– 2, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
 
Do pkt  6-go 
 
Projekt uchwały w sprawie sprostowania uchwały Nr XIV/69/2008 w sprawie   
uchwalenia budżetu miasta i gminy Działoszyce na 2008 rok -  przedstawiła                 
i omówiła  Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Krystyna Konderak 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
Saracki odczytał  projekt uchwały i poddał go pod głosowanie .W wyniku 
głosowania  uchwała została przyjęta jednogłośnie  / „za” – 14,  „przeciw” – 0, 
„wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
Do pkt  7-go 
 
Informację z realizacji “ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych “ za 2007 rok przedstawiła Pani Grażyna Wojtaś – 
pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 
 
Salę opuścił radny Pan Jerzy Suwała – stan radnych 13 
 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
Saracki poddał  pod głosowanie przyjęcie informacji .W wyniku głosowania 
informacja została przyjęta jednogłośnie  / „za” – 13,  „przeciw” – 0, „wstrzymał 
się od głosu” – 0 /. 
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Do pkt.   8-go 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                    
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przedstawiła Pani Grażyna 
Wojtaś. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.W wyniku 
głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie/ „za” – 13, „przeciw” – 0, 
„wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
 
 
 
 
 
Do pkt. 9 – go 
 

Informacja z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2007 rok – 
przedstawiła i omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Pan Radny Stanisław Woźniak –   od jakiego wieku liczy się wiek  
poprodukcyjny ? 
Pani Barbara Wojewoda – od 65 lat. 
Pan Roman Wojtal – jak pomaga się osobom opuszczającym zakład karny. 
Pani Barbara Wojewoda – jest program tzw. postpenitencjarny i on nas obliguje 
do pomocy takiej osobie. 
Pan Radny Tomasz Chudzia – zwraca uwagę ,żeby przedstawione dane przez 
Panią Wojewodę nie nazywały się informacją a sprawozdaniem , gdyż 
sprawozdanie jest wiążące. 
Pan Jarosław Wojtal – czy pomoc dla skazanych dot. również tych, którzy mają 
gospodarstwa rolne ? 
Pani Barbara Wojewoda – tak , również i tych osób dotyczy ten program jeśli 
mieszczą się w kryteriach. 
 
Odpowiada Pani Barbara Wojewoda – oczywiście może ten materiał nazywać się  
sprawozdanie. 
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W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał  pod głosowanie informację. W wyniku głosowania informacja  została 
przyjęta jednogłośnie/ „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
 
Do pkt. 10-go 
 

     Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat pobieranych przez     
     Firmy świadczące usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz   

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – 
przedstawił i omówił Pan Maciej Sobecki – pracownik urzędu Miasta i Gminy. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Radny Pan Tomasz Chudzia – w § 2 ustala się stawkę w zależności od 
pojemności pojemników a w § 1 taka stawka jest podana – a więc jest to 
oczywista oczywistość. Jego zdaniem należy przyjąć dolne stawki , które później 
można zmieniać w zależności od wzrost cen np. paliw. 
 
Radny pan Andrzej Kołpak – nasza komisja wnioskowała aby górną stawkę 
ustalić na poziomie tej stawki , która pobierana jest obecnie. 
Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Zdzisław Leks – wniosek Komisji Zdrowia jest 
słuszny i popiera go. 
 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej  Zygmunt 
Saracki odczytał projekt uchwały ( po wniesionych poprawkach )  i poddał go 
pod głosowanie .W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / 
„za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
 
Do pkt.11-go 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Działoszyce z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego omówiła Pani Krystyna Ciszek – 
Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej  Zygmunt 
Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie .                                          
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / „za” – 13, 
„przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
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Do pkt 12-go 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej oraz planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok – omówił 
Przewodniczący rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki. 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 
Zygmunt Saracki odczytał  projekt uchwały i poddał  pod głosowanie .W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty większością głosów  / „za” – 11, 
„przeciw” –0, „wstrzymał się od głosu” – 2 /. 
 
 
Do pkt 13-go 
 
Interpelacje i zapytania 
 
Radny Pan Tomasz Chudzia – składa interpelacje na ręce Przewodniczącego 
Rady Miejskiej ( w załączeniu ). 
Pan Zygmunt Kołton – odczytuje interpelację    ( w załączeniu ). 
Radny Pan Jarosław Wojtal – prosi o wyjaśnienie słów Burmistrza :                            
„ w samorządzie jestem od 1987 roku i od tamtego czasu nie spotkałem się  z 
taką sesją, gdzie wszystko byłoby tak ukartowane przez trzy osoby, na zasadzie 
jak temu Burmistrzowi dokopać”. 
Sołtys wsi Wolica – w sprawie drogi powiatowej . Drogę posypano kamieniem 
ale to wszystko jest mało , bo jeden zestaw nic prawie nie załatwił. To wszystko 
sypane jest na sucho tzn. jest to po prostu wrzucanie pieniędzy w błoto. 
Radny Pan Jarosław Wojtal – skierowałem pismo do Pana Przewodniczącego i do 
tej chwili nie uzyskał odpowiedzi. 
Radny Pan Stanisław Woźniak – Komisja Zdrowia miała opracowany plan pracy. 
 
Do pkt 14- go  
 
Odpowiedzi na zapytania 
 
Udziela Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Zdzisław Leks. 
Na złożone interpelacje odpowiedzi udzieli na piśmie. 
- w sprawie nielegalnego pobierania opłat za ścieki przy ul. Ogrodowej 6 a i 6 b- 
o tej sprawie Pan Kołton doniósł do Prokuratury, jak sprawy toczą się dalej - nie 
wie, gdyż toczy sie postępowanie. To Pan Kołton jako Zarządca Współnoty  
powinien mieć wiedzę na ten temat.   
Na resztę pytań Burmistrz udzieli odpowiedzi pisemnie. 



12 

- w sprawie pytania Radnego Jarosława Wojtala – w tej sprawie złożył radny 
pismo do Urzędu Miasta i Gminy i na nie otrzyma odpowiedź na piśmie. 
- w sprawie remontu drogi powiatowej w Wolicy – Burmistrz interweniował 
osobiście w Powiatowym Zarządzie Dróg   i w związku z tym ,że drogą tą będzie 
przewożony obraz Matki Boskiej i stąd ten kamień na drodze i to doraźne 
działanie remontowe. Dalej będziemy występować z pismami w przedmiotowej 
sprawie. 
 
 
 
 
Do pkt 15   
 
Sprawy różne  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawia pismo  Wojewody 
Świętokrzyskiego– Wydziału Nadzoru i Kontroli z Kielc do którego zwrócił się 
Pan Tomasz Chudzia. Radni zwrócili się z prośbą o odczytanie treści tego pisma. 
Przewodniczący odczytuje treść pisma.  
Odpowiada Burmistrz : 
Co było powodem tej sytuacji. Od ponad dwóch tygodni na terenie urzędu mamy 
kontrolę Najwyższej Izby Kontroli. Kontrolującym przygotowano pomieszczenie 
tylko wyłącznie dla nich z dostępem do sieci internetowej. Po włączeniu 
komputera okazało się ,że sieć źle funkcjonuje i nie ma łączności. Pan Patyk 
dostał zlecenie usunięcia awarii sieci, a ze względu na to że pracuje poza gminą 
Działoszyce, rozpoczęto prace po godzinach urzędowania. Prace te zostały 
zrobione za wiedzą Inspektora NIK. Trzeba podziękować Panu radnemu, że 
zainteresował się ,że w późnych godzinach w Urzędzie świeci się światło i to jest 
rzecz bardzo chwalebna. Po co zatem te pisma .  Najlepiej wyjaśnić sobie 
wszystko u źródła. Można było interweniować u Inspektora NIK tu na miejscu.   
Takiej odpowiedzi Burmistrz udzieli wszystkim zainteresowanym tą sprawą. 
W sprawie upoważnienia Burmistrza do rozmów odn. partycypacji w kosztach 
budowy drogi w Zagórzu Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod 
głosowanie. 
W wyniku głosowania wniosek  został przyjęty jednogłośnie / „za” – 13, 
„przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
 
 
 
W sprawie upoważnienia Burmistrza do rozmów w sprawie partycypacji w 
kosztach odwodnienia drogi powiatowej na wysokości przystanku PKS w 
Dzierążni Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania wniosek  został przyjęty jednogłośnie / „za” – 13, 
„przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
Przewodniczący odczytał zaproszenie na uroczystości z okazji Święta 
Konstytucji 3 Maja. 
Radny Pan Andrzej Kołpak – poinformował , że Ochotnicza Straż Pożarna   
w Działoszycach w roku bieżącym obchodzić będzie 100 – lecie istnienia i w 
związku z tym prosi o wyrażenie opinii w sprawie zakupu sztandaru tzn. 
ufundowania przez Gminę Działoszyce sztandaru dla jednostki OSP. 
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania wniosek  został przyjęty jednogłośnie / „za” – 13, 
„przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
  
Pan Zygmunt Kołton -  komu , jakim firmom umorzono podatek od środków 
transportu i jakie firmy zalegają z opłatami za środki transportu w wysokości ok. 
34 tys.zł.  Następnie odnosi się do wykonania ogródka jordanowskiego . Wejście 
na jego teren w chwilach opadów deszczu uniemożliwia to dzieciarni. Ma prośbę 
w związku ze zbliżającym się Dniem Dziecka, aby to wejście zostało poprawione 
i aby ogródek został wykoszony a obejście wysprzątane.  
W gazecie zawsze czytaliśmy o wynikach sportowych LKS Świt – nie wie czy 
Pan Burmistrz o tym wie, że zaprzestał działalności LKS Świt, nie wie czy 
zaplanowano pieniądze na sport po to, aby klub ten utrzymać.  
 
Burmistrz Miasta i Gminy – w sprawie umorzenia podatków od środków 
transportu do dnia 31 maja będzie publicznie udzielona i dostępna dla 
wszystkich. 
W sprawie placu zabaw – Burmistrz skieruje pracownika, aby sprawdził jego stan 
i usunął niedogodności. 
W sprawie LKS Świt – w momencie kiedy w Świcie pojawiał się Zarząd w miarę 
ambitny stworzono atmosferę niezbyt przyjazną już na początku jego działania.  
Gdyby Państwo wysłuchali np. taśmy z przebiegu zebrania LKS Świt i usłyszeli 
jak ono przebiegało, jak ludzi którzy chcieli coś zrobić i z sercem  zaangażowali 
się to zrobiono taką nagonkę, że dziw bierze jak oni to wytrzymali.  W chwili 
obecnej  jest Zarząd , który ani nie przyszedł, nie podsumował roku ani nie 
otworzył nowego , ani nie zapytał Burmistrza czy są pieniądze i co będziemy 
robić dalej. Jeśli Zarząd tak chce funkcjonować to taką drogę sam wybrał. Pewne 
rozwiązania są, ale po tylu latach, kiedy na zebrania zbierano ludzi z ulicy dziś 
tak już nie będzie. Jeśli stworzymy Zarząd to nie ważne czy zawodnicy  klubu 
będą grali lepiej czy gorzej ale wszystko będzie funkcjonowało prawidłowo. 
 



14 

 
Radny Pan Stanisław Woźniak – prosi, aby na najbliższą sesję zaprosić Pana 
Starostę , aby dowiedzieć się co dzieje się w sprawie dróg powiatowych. Składa 
wniosek formalny. 
W sprawie wypowiedzi Pana Kołtona stwierdza, że nieprawdą jest , że nikt się 
Świtem nie interesuje, taki temat ma Komisja w planach swoich kontroli. 
Przewodniczący poddaje pod głosowanie wniosek w sprawie zaproszenia 
Starosty na najbliższą sesję. Wniosek przyjęty został większością głosów „ za” – 
9, „przeciw” - 0, „wstrzymał się od głosu” - 0 
 
Do pkt 16 – go 
 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji  Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył 
obrady sesji.  
 
 
Protokołowała :                                                          
Jolanta Kamińska 

 


